



Suite 1601, Tower E2, The Towers Oriental
Plaza, No.1 East Chang An Ave.
Dongcheng District, Beijing 100738, P.R.C.
北京市东城区东长安街1号东方广场东方经
贸城东2座1601室
T +86-10-85189318

1. 从北京首都机场到东方广场 From Beijing Capital Airport to Oriental Plaza.

- 1) 首都机场站 → 乘机场线（北新桥方向）3站 → 北新桥站
- 2) 北新桥站内换乘地铁5号线（宋家庄方向）4站 → 东单站
- 3) 东单站 → E西北口出站 → 沿东长安街西行300米到东方广场办公楼毕马威大楼 E2 座
- 4) 办公室位于 16 楼。

- 1) Capital Airport Station → Take the Airport Line (towards Beixinqiao) for 3 stops → Beixinqiao Station
- 2) Beixinqiao Station → Transfer to Subway Line 5 (towards Songjiazhuang) for 4 stops → Dongdan Station
- 3) Dongdan Station → Exit from Exit E (Northwest) → Walk westward along East Chang'an Avenue for 300 meters to KPMG Building E2 in Oriental Plaza Office Complex
- 4) Our office is on the 16th floor.

2. 从北京大兴机场到东方广场 From Beijing Daxing Airport to Oriental Plaza.

- 1) 大兴机场站 → 乘机场线（草桥方向）2站 → 草桥站
- 2) 草桥站内换乘地铁10号线外环（车道沟方向）5站 → 宋家庄站
- 3) 宋家庄站内换乘地铁5号线（天通苑方向方向）6站 → 东单站
- 4) 东单站 → E西北口出站 → 沿东长安街西行300米到东方广场办公楼毕马威大楼 E2 座
- 5) 办公室位于 16 楼。

- 1) Daxing Airport Station → Take the Airport Line (towards Caqiao) for 2 stops → Caqiao Station
- 2) Caqiao Station → Transfer to the outer loop of Subway Line 10 (towards Lidao Gully) for 5 stops → Songjiazhuang Station
- 3) Songjiazhuang Station → Transfer to Subway Line 5 (towards Tian Tongyuan) for 6 stops → Dongdan Station
- 4) Dongdan Station → Exit from Exit E (Northwest) → Walk westward along East Chang'an Avenue for 300 meters to KPMG Building E2 in Oriental Plaza Office Complex
- 5) Our office is on the 16th floor.



3. 从北京南站到东方广场 From Beijing South Railway Station to Oriental Plaza.

- 1) 北京南站 → 乘坐地铁 14 号线（善各庄向）3站 → 蒲黄榆站
- 2) 蒲黄榆站内换乘地铁5号线（天通苑方向方向）4站 → 东单站
- 3) 东单站 → E西北口出站 → 沿东长安街西行300米到东方广场办公楼毕马威大楼 E2 座
- 4) 办公室位于 16 楼。

- 1) Beijing South Station → Take Subway Line 14 (towards Shanggezhuang) for 3 stops → Puhuangyu Station
- 2) Puhuangyu Station → Transfer to Subway Line 5 (towards Tian Tongyuan) for 4 stops → Dongdan Station
- 3) Dongdan Station → Exit from Exit E (Northwest) → Walk westward along East Chang'an Avenue for 300 meters to KPMG Building E2 in Oriental Plaza Office Complex
- 4) Our office is on the 16th floor.